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Irene driver en yrkesutbildning och har, förutom behoven 
från medarbetare och elever, även myndigheters och 
skolverkets krav på sig att nå upp till vissa mål med sin 
verksamhet. 

-Jag måste ju vara en lika bra chef som om de skulle 
jobba eller gå i en stor skola. Stödet som jag fick från 
framförallt genomgången av medarbetarsamtal var 
väldigt bra. Där fick jag tips om hur jag kan agera som 
chef i olika situationer som kan uppstå. 

Även om jag varit företagare sedan 1975 och anser själv 
att jag är kunnig så fick jag med mig många nya tanke-
gångar och idéer från den här processen. Jag fick också 
en bekräftelse på att mina problem och funderingar 
existerar i större företag också. 

Irene har drivit företag länge och menar att det är lätt att 
efter ett tag bli hemmablind och att det inte är speciellt 
ofta som hon själv analyserar sitt eget företag och dess 
potentiella utvecklingsområden.

-Nej, det gör jag inte och det är ju bra att det kommer 
någon utifrån också som hjälper en att titta på verksam-
heten med nya ögon. För mig kom det lägligt eftersom 
företaget gick från att vi varit två som drivit det till att 
det enbart var jag, säger Irene. 

Genom konsulterna fick Irene ett erkännande på att 
hennes värderingar och tankar var riktiga när det kom 
till företagande. 

-Det stärkte mig mina tankar om hur man ska driva ett 
företag, anser Irene.


